## Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會 交通及運輸委員會會議議程

Date : 19 March 2018 (Monday) 日期 : 2018年3月19日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點: 香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 22 January 2018 通過 2018 年 1 月 22 日的會議記錄

2. Hong Kong Link Road - Section between Scenic Hill and Hong Kong Boundary Crossing Facilities (Contract No. HY/2011/03)

Temporary Traffic Management Scheme

Extension of Existing Temporarily Reduced Maximum Speed Limit on Section of North Lantau Highway (Airport Bound) between Tung Chung and Pak Mong (Paper T&TC 9/2018)

香港接線-觀景山至香港口岸段(合約編號 HY/2011/03) 臨時交通管理措施延長現時介乎東涌與白芒一段北大嶼山公路(往機場方向)的臨時最高車速限制(文件 T&TC 9/2018 號)

3. Tuen Mun – Chek Lap Kok Link – Southern Connection Viaduct Section (Contract No. HY/2012/07)

Temporary Traffic Management Schemes on North Lantau Highway (Paper T&TC 10/2018)

屯門至赤鱲角連接路 - 南面連接路高架道路段 (合約編號 HY/2012/07) 北大嶼山公路臨時交通管理措施

(文件 T&TC 10/2018 號)

4. Construction of an Additional Sewage Rising Main Between Tung Chung and Siu Ho Wan and Associated Works (Contract No. DC/2016/01)

Two Additional 24-hour Temporary Traffic Arrangements for Road Works at Cheung Tung Road

(Paper T&TC 11/2018)

建造東涌至小蠔灣加壓污水管道及其相關工程(合約編號 DC/2016/01) 擬在翔東路道路工程增設兩個 24 小時臨時交通安排 (文件 T&TC 11/2018 號) 5. Question on using double-deck buses to serve route 3M (Paper T&TC 12/2018)
有關雙層巴士行走 3M 路線的提問
(文件 T&TC 12/2018 號)

6. Question on enhancing overnight bus service for Ying Tung Estate (Paper T&TC 13/2018)

有關要求加強迎東邨通宵巴士服務的提問(文件 T&TC 13/2018 號)

7. Question on the safety of licensed buses

(Paper T&TC 15/2018)

有關牌照巴士安全的提問

(文件 T&TC 15/2018 號)

8. Question on request for monthly pass of KMB covering rides on Long Win buses and the problem of lost trips

(Paper T&TC 17/2018)

有關要求九巴月票適用於龍運巴士及跟進脫班問題的提問(文件 T&TC 17/2018 號)

9. Question on request for Transport Department to withdraw the proposal of Citybus route no. E23 routing through Tung Chung North

(Paper T&TC 18/2018)

有關要求運輸署撤回城巴 E23 號線繞經東涌北建議的提問(文件 T&TC 18/2018 號)

10. Question on provision of additional entry and exit gates at Sunny Bay Station (Paper T&TC 14/2018)

有關在欣澳站加設出入口閘機的提問(文件 T&TC 14/2018 號)

11. Question on request for filling the gaps on roads of Cheung Chau

(Paper T&TC 16/2018)

有關要求修補長洲路面空隙的提問 (文件 T&TC 16/2018 號)

12. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表
- 13. Date of next meeting

下次會議日期